

Title (en)
Prefabricated parking installation.

Title (de)
Fertigteil-Garagenanlage.

Title (fr)
Installation de garages préfabriqués.

Publication
EP 0592917 A1 19940420 (DE)

Application
EP 93116021 A 19931004

Priority
DE 9213752 U 19921012

Abstract (en)
The invention relates to a prefabricated garage installation with the inclusion of at least two prefabricated reinforced-concrete garages (2) which are prefabricated as unitised units and are arranged such that an interspace (4) is left between their neighbouring side walls (6). The invention provides that the interspace (4) is enclosed by at least one prefabricated compound unit (10, 12) of a supplementary set (8) of prefabricated compound units, using at least one rear wall (10) and a top slab (12) - and, if appropriate, a door arranged between the two prefabricated reinforced-concrete garages (2) - to form an independent garage unit. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Fertigteil-Garagenanlage unter Einbeziehung von mindestens zwei als Raumzellen vorgefertigten Stahlbeton-Fertigaragen (2), die unter Freilassung eines Zwischenraumes (4) zwischen ihren benachbarten Seitenwänden (6) angeordnet sind. Nach der Erfindung ist vorgesehen, daß der Zwischenraum (4) durch mindestens ein Fertigbauteil (10,12) eines Fertigteilergänzungsbausatzes (8) mit mindestens einer Rückwand (10) und einer Deckenplatte (12) - und gegebenenfalls einem zwischen den beiden Stahlbetonfertigaragen (2) angeordneten Tor - zu einer eigenständigen Garagenzelle umschlossen ist. <IMAGE>

IPC 1-7
E04H 6/10

IPC 8 full level
E04H 6/10 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04H 6/10 (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] BE 658482 A 19650517
- [Y] DE 2427113 A1 19760102 - KALETKA ING JOSEF
- [Y] DE 2329069 C2 19750227
- [YA] DE 1810259 A1 19700611 - KESTING LORENZ
- [YA] DE 1952883 A1 19710429 - KALETKA ING JOSEF
- [A] EP 0422915 A2 19910417 - EREL YIGAL [IL]
- [A] DE 2314318 A1 19740926 - HOLZMANN PHILIPP AG

Cited by
WO9815702A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0592917 A1 19940420; DE 9213752 U1 19940210

DOCDB simple family (application)
EP 93116021 A 19931004; DE 9213752 U 19921012